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S početkom svibnja i još malo manje od dva tjedna do izbora, predizborna kampanja se sve
više zahuktava. Prateći što se događa na političkoj sceni, odlučili smo Vam predstaviti još
jednog kandidata na lokalnim izborima.

  

      Žarko Žgela je načelnik općine Severin iz redova HDZ-a, i kandidira se za drugi mandata za
istu poziciju. Rođen je 1965. godine, a u stranci je od 1990. godine. Uvijek je bio uključen u
događanja, a aktivnije se politikom odlučio baviti od prošlih lokalnih izbora kada je objavio
kandidaturu za načelnika općine uz punu podršku stranke. Na pitanje kako to da se odlučio
kandidirati, rekao je kako je vidio nepravdu koja se događa u lokalnoj vlasti i nije više mogao
dopustiti da se to nastavi. Da ima povjerenje naroda pokazala je i činjenica kako je, prema
novom  izbornom zakonu, bio direktno izabran voljom naroda.

  

Općina Severin ima 904 stanovnika. Obuhvaća područje Severina i Orovca, što ju svrstava u
jednu od najmanjih općina u Bjelovarsko-bilogorskoj županiji, ali načelnik Žgela napominje, i
jednu od bogatijih. Po postotku zaposlenih ljudi, općina Severin je druga po redu u županiji. Tu
se otvaraju i brojna obiteljska poljoprivredna gospodarstva, jer preko 90% ljudi se bavi
poljoprivredom. Poljoprivrednici imaju i razne pogodnosti i pomoći što se tiče sufinanciranja
troškova i osiguranja. Unatoč svemu, broj stanovnika u općini se smanjuje, pa je donesena i
odredba da se sufinancira prijevoz u iznosu od 15% kako bi ljudi mogli lakše putovati, a ne se
seliti. Isto tako za svako novorođenče općina daje tisuću kuna.
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  Žarko Žgela se, kad je osvojio mandat, osvrnuo prema ostalim stvarima koje su također tražilepažnju. Napravljena je industrijska zona s uporabnom dozvolom, asfaltirano je pet kilometaracesta, i 90% javne rasvjete je modernizirano. Posađen je i novi drvored sa osamdeset stabala.Jako važno za naglasiti je i kako se radilo na prodaji i zakupu državnog zemljišta. Raspisana sučetiri natječaja, i većina državnog zemljišta na prostoru općine je prodana ili dana u zakuppoljoprivrednicima. Svoj mandat gleda kao vrlo pozitivan, i smatra kako je dosta toga uspionapraviti. Upravo zbog toga ima želju produžiti mandat na još četiri godine, da bi dovršio što je izapočeo.  Po pitanju planova i projekata kojima se misli baviti u novom mandatu, prva na listi mu jekanalizacijska mreža. To je nešto što je obećao još za ovaj mandat, ali nije uspio provestiprojekt do kraja. Međutim, projekt je sada u završnoj fazi, treba samo građevinsku dozvolu, iplan je spreman za provedbu. S obzirom da je dužina mreže deset kilometara, to je prevelikprojekt da bi ga samo općina financirala. Deset milijuna kuna je izgradnja mreže, a šenaestmilijuna je sanacija asfalta i nogostupa nakon toga. U financiranju će pomoći ili europskifondovi, ili Ministarstvo regionalnog razvoja, a postoji mogućnost da nešto od financija dobiju iod Hrvatskih voda. U svakom slučaju, načelniku Žgeli je cilj održati obećanje i potrudit će se dato učini kako god je moguće. Isto tako u predstojećem mandatu ima u planu izgradnju dvijeautobusne stanice u selu, jedne multifunkcionalne zgrade preko puta zgrade općine u Severinu,koja bi služila kao mala škola uz popratne prostorije za edukaciju, te izgradnju dječijeg igralištau Orovcu. Također je u planu i izgradnja vidikovca u Orovcu kod planinarskog doma. Smatrakako bi to bio odličan potez za turističku promidžbu općine, te da nadopuni sadržaj uz noviribnjak koji se prostire na četiri hektara. Na ribnjaku se  održavaju natjecanja tipa uhvati i pustite jedan je od najvećih u županiji, tako da su na druženjima i natjecanjima imali već  goste izSlovenije i Austrije.  Na nadolazećim izborima načelnik Žgela ima dva protukandidata, i to iz redova SDP-a i HSS-a.Predizborna kampanja protječe mirno i zasad nema međusobnih sukoba. Žgela je jakozadovoljan s tim. Također je svjestan i koliku podršku ima od ljudi pa čak iz  drugih stranaka, tese nada kako bi mogao ponovo osvojiti mandat. »Želio bih dovršiti ono što sam započeo, iodržati svoje obećanje. Nisam jedan od onih koji samo priča i ništa ne radi. Upravo zato senadam da ću dobiti priliku to do kraja i dokazati.« Svojim glasačima poručuje kako ih nećezamarati praznim pričama. Neka glasaju kako oni misle da je najbolje, a prije toga neka zastanui sjete se kakvo je bilo stanje u općini prije četiri godine i kakvo je sada. On je dokazao da moženapraviti konkretne poteze.  
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